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Petycja 
 

 

Na podstawie art. 2 ust. 1 i ust. 2 Ustawy z dnia 11 lipca 2014 o petycjach (Dz. U. z dnia 5 września 
2014 r. poz. 1195) w imieniu własnym oraz mieszkańców składam petycję w sprawie zmiany trasy 
przejazdu autobusów linii 24, 52, 53, 99, 104, 114, 192, 700 korzystających z ulicy Adama Mickiewicza 
w Bytomiu. Postulowane, proponowane trasy dla linii 24, 52, 53, 99, 104, 700 oraz dla 114 i 192 
znajdują się w załącznikach. 

Prośbę swoją motywujemy dużym natężeniem ruchu autobusów i sporymi utrudnieniami w 
poruszaniu się samochodami osobowymi, których na ulicy Adama Mickiewicza przybyło w ciągu 
ostatnich kilku lat. Uwzględniając aktualne powierzchnie zielone oraz miejsca parkingowe znacznie 
ograniczony jest też przejazd pojazdów z przeciwnych kierunków. Kilka razy dochodziło do sytuacji w 
której interweniujące służby np. Straż Pożarna miały problem ze swobodnym dotarciem do miejsca 
zgłoszenia. Każdego dnia samochody dostawcze dowożąc transport do pobliskich sklepów blokują 
część jezdni. Docierają też do mnie sygnały na temat uszkodzeń części pojazdów. Osobiście w ciągu 
ostatniego roku dwukrotnie musiałem wymienić lusterko samochodu od strony ruchu pojazdów, a 
innym razem doszło do uszkodzenia przedniej części zderzaka oraz błotnika. Jezdnia jest zbyt wąska i 
w związku z tym droga według naszej oceny nie nadaje się do korzystania z linii autobusowych. 

Ulica Adama Mickiewicza w Bytomiu w najbliższym czasie zostanie poddana rewitalizacji w ramach 
Gminnego Programu Rewitalizacji. Dojdzie do ponownej przebudowy terenów zielonych. Chcemy aby 
zmiana trasy kursowania powyższych linii autobusowych była pewnym dostosowaniem do tego co 
będzie wykonane. Proponowane zmiany mają charakter korekcyjny, nie powinny więc powodować 
żadnych kosztów. 

Brak podpisów pod petycją wynika z aktualnej sytuacji epidemicznej oraz troski o dobro mieszkańców 
oraz własne.  Sprawa jest jednak dla mieszkańców ulicy i okolic ważna oraz pilna więc prosimy o jej 



pozytywne rozpatrzenie. W załączniku przesyłam postulowane zmiany w trasach przejazdów 
(kolorem czarnym zaznaczono dotychczasowe przebiegi, kolorem czerwonym proponowane trasy), a 
także fotografie oraz film z zarejestrowanych sytuacji dotyczących utrudnień w ruchu. 

 

Na podstawie art. 4 ust. 3 Ustawy o petycjach nie wyrażam zgody na ujawnienie na stronie 
internetowej podmiotu rozpatrującego petycję danych osobowych podmiotu wnoszącego petycję lub 
podmiotu, o którym mowa w art. 5 ust. 1. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Adam Wiatrek 


